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Spolupráce s organizacemi v obci 

TJ Kunice – V. Hašek seznámil přítomné zastupitele o činnosti klubu, majetkově by měl být celý 
areál v majetku obce, nutno ještě zlegalizovat některé stavby, celý areál o rozloze 26 000m2 
Myslivecké sdružení – P. Jakešová seznámila všechny přítomné o činnosti MS, letos proběhla 
vakcinace spárkaté zvěře, průběžné odlovy lišek, odlov srnčí zvěře se neprovádí, úhyny z důvodu 
pěstování řepky, časté střety s vozidly, posíleny pachové ohradníky a budou ještě umístěny 
modré odrazky, pravidelné přikrmování zvěře, podána žádost o celoroční odlov prasete divokého, 
zaznamenána činnost pytláků, poděkování za finanční podporu obce Kunice  

- připomínky k činnosti, požaduje intenzivnější odstřel divokých prasat  
Zahrádkáři – činnost každé úterý, poradenská činnost, 27. 5. Výroční schůze, Burza rostlin – 
každý si může přinést své výpěstky a vyměnit je 
Tenisový oddíl – o činnosti informoval V. Růžička 

 
Spolupráce sdružení obcí Ladův kraj a Region Jih 
 Ladův kraj – získán dotační titul na pozici konzultanta Ladova kraje při přípravě dotačních titulů, 
schůzky 1x2 měsíce 
Region Jih – dokončuje se rozpočet podílů na základě zaručeného odběru vody 
Záměr obce Kunice – prodej pozemku pod vodojemem Bartošky  Regionu Jih za tržní cenu 
stanovenou znaleckým posudkem 
 
Rozvoj obce – dopravní infrastruktura, inženýrské sítě 
- plán oprav komunikací – komunikace U Dubu, K Rybníčku, ulice Pod Lesem  
- běží stavební řízení na otočku a doprojektovává se chodník v DL 
- kanalizace a vodovod v DL – realizace v krátké době, čeká se na dotační titul říjen 2017, budeme 
vybírat dodavatele 
 
Obecní úřad 

Projednání a schválení úvěru obce – starosta zaslal všem přítomným zastupitelům nabídky, 
navrhuje pevnou sazbu na 12 let  (úrok 1,2%) 
Žádost o podporu sportovců – Škola Taekwon-DO Sparring – účasti na Mistrovství Evropy - 
schváleno 5000,-/dítě 
Prodej pozemku p.č. 587/119 – návrh žadatele 500,-Kč/m2, jedná se o stavební pozemek 
120m2, nutno zohlednit věcné břemeno, zastupitelé navrhují 1500,-Kč/m2 
Problémy se svozy odpad – nedostatek řidičů, starosta obce navrhuje navýšit počet svozů, další 
opatření např. každému RD poskytnout nádobu na plasty zdarma – starosta tento požadavek 
předloží 
Výzva k podání nabídky na organizátora výběrového řízení na zhotovitele „Rekonstrukce a 
přístavba ZŠ Kunice“ – zadat výzvu 3 dodavatelům 

 
Veřejná rozprava 
- ředitelka MŠ seznámila  přítomné o průběhu zápisu do MŠ pro školní rok 2017/18 – zapsáno 42 dětí, 
chybí 17 míst  
- ředitelka ZŠ požádala o příspěvek na kulturně sportovní akci  ZŠ Kunice konanou dne 16. 6. – 
zastupitelstvo schválilo 6 000,-Kč 
- urgence ohledně řešení dešťové vody v DL, v rámci projektování otočky bude naprojektováno 
částečné odvodnění návsi 
- požadavek na opravu komunikace u Zánů v HL – odloženo z důvodu předpokládaného budování 
kanalizce 
- Na Čihadle – cca. před rokem přemnožené divoké kočky, v současné době stav přetrvává, cca. 16 
koček, s útulkem předjednáno jejich umístění, nutno zajistit odchyt 

 


